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KSAU § 111  KS/2021:217 - 163 

 

Motion - beredskapsplan för den kommunala livsmedels-

försörjningen 
 

Karin Malmfjord (S) har 2021-04-15 lämnat in en motion om beredskaps-

plan för livsmedelsförsörjningen.  

 

I dag importeras nästan alla livsmedelsprodukter från andra länder. Covid-

19 har visat på hur sårbart landet är om inte införseln av livsmedel fungerar. 

Sverige har dessutom en mycket låg självförsörjningsgrad. 

 

De nationella och regionala livsmedelsstrategierna menar att kommunerna 

bör utarbeta beredskapsplaner för livsmedelsförsörjningen inom den kom-

munala verksamheten. 

 

Karin Malmfjord föreslår 

 

att en beredskapsplan för livsmedelsförsörjningen utarbetas. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-15 att överlämna motionen till 

kommunstyrelsen. Ärendet har därefter överlämnats till beredskapssamord-

naren för tjänsteutlåtande.  

 

Bedömning 

Försörjningsberedskapen är 1 av 6 fokusområden som nämns i den nya reg-

ionala handlingsplanen ”Handlingskraft” som redogör för den samman-

hängande planeringen av totalförsvaret i Västerbotten. Planeringen utifrån 

handlingskraft skall vara gemensam i Västerbotten vilket kommer följas av 

vissa arbetsuppgifter.  

 

2022-05-24 kom en skrivelse från Länsstyrelsen i Västerbotten, vilket re-

kommenderar att kommuner i Västerbotten ska ha tillräckligt med råvaror 

och livsmedel för 1 veckas förbrukning i egna verksamheter. Detta arbete är 

påbörjat i kommunen i linje med resterande kommuner i länet. 

 

Parallellt med dessa uppgifter pågår en omstrukturering av arbetet med 

krisberedskap och det civilt försvar i Sverige, vilket kommer styras från 

olika beredskapssektorer samt nya Civilområden.  

 

Eftersom det pågår stora förändringar inom området anser beredskapssam-

ordnaren det lämpligast att en kommunal beredskapsplan tas fram när struk-

tur och innehåll både på regional och nationell nivå är mer tydlig samt att  
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KSAU § 111 – forts.  

 

vissa andra styrande dokumentet på lokal nivå, såsom Risk-och sårbarhets-

analys 2023 är framtagen.   

 

Beredande organs förslag 

Beredskapssamordnare Ola Jonssons tjänsteutlåtande 2022-11-24. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att motionen anses besvarad utifrån beredskapssamordnarens bedömning. 

----- 
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KSAU § 112  KS/2021:545 - 842 

 

Medborgarförslag - informationstavlor 
 

Ett medborgarförslag har lämnats in där förslagsställaren föreslår att det in-

förskaffas informationstavlor i form av välkomstskyltar vid inträdet i kom-

munen från alla fyra väderstreck men även skyltar över bygdens sevärdhet-

er. Skyltarna föreslås förses med QR-kod som man med hjälp av mobiltele-

fon kan länkas till information på nätet om kommunen.  

 

Kommunfullmäktige beslutade 2021-09-14 § 101 att överlämna medborgar-

förslaget till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. Ärendet har 

därefter överlämnats till stabschefen för tjänsteutlåtande. 

 

Bedömning 

Kommunen har ett pågående projekt där entrétavlor ska sättas upp somma-

ren 2023 med en fast del och en digital del där evenemang kan annonseras. 

Ärendet är inlämnat till webbtjänsten Ledningskollen för grävarbetena som 

vid tjälfria förhållanden kan påbörjas på våren 2023. 

 

Förvaltningen beaktar medförslaget om kompletterande skyltning och an-

nan information för de platser som är turistdestinationer och framför det till 

ansvarig teknisk handläggare och till de destinationsansvariga som förmed-

lar information i olika format.  

 

Beredande organs förslag 

Stabschef Jimmy Lindbergs tjänsteutlåtande 2022-11-03. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att medborgarförslaget anses besvarat med hänvisning till stabschefens  

bedömning. 

----- 
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KSAU § 113  KS/2022:349 - 829 

 

Medborgarförslag - Utegym vid skidstadion i Storuman 
 

Ett medborgarförslag har lämnats in 2022-05-06 där förslagsställaren före-

slår att det anläggs ett utegym vid skidstadion i Storuman. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-14 § 78 att överlämna medborgar-

förslaget till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. Ärendet har 

därefter överlämnats till projektledaren vid tekniska avdelningen för tjäns-

teutlåtande.  

 

Bedömning 

Under åren 2016-2019 drev kommunen ett projekt, finansierat av kommu-

nala medel, som innebar att det skulle rustas upp och byggas lekplatser i 

Storuman, Stensele, Hemavan och Tärnaby. Efter medborgardialog besluta-

des det att det skulle byggas en balansbana vid skidstadion i Storuman 

sommaren 2017. Vid medborgardialogen kom det aldrig fram något önske-

mål om ett utegym.    

 

Det bör finnas möjligheter för föreningar att söka pengar för denna typ av 

byggnationer/anläggningar (exempelvis via Riksidrottsförbundet eller byg-

demedel). Tidigare har Umanpuls sökt och beviljats pengar till utegymmet 

vid Badsjön i Storuman, Tärna IK Fjällvinden vid Vikmyra i Tärnaby och 

Slussfors IK i Slussfors. Budgeten för ovannämnda utegym uppgavs i an-

sökningarna om bygdemedel ungefär enligt följande:  

 

Uman puls 236 000 kr 

Slussfors IK 220 000 kr 

Tärna IK Fjällvinden 220 000 kr 

 

Kommunen har i dagsläget inte några medel avsatta för denna typ av inve-

steringar.  

 

Om det finns en förening som är villig att söka bidrag för att bygga ett ute-

gym så är det viktigt att det finns ett avtal med markägaren, i detta fall 

kommunen, gällande ansvar och underhåll för utegymmet. 

 

Beredande organs förslag 

Projektledare Erika Arklöfs tjänsteutlåtande 2022-11-24.  
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KSAU § 113 – forts.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att medborgarförslaget avslås eftersom kommunen i dagsläget inte har 

några ekonomiska resurser för att bygga ett utegym 

 

att kommunen är positiv till placeringen och anser att det skulle vara lämp-

ligt med ett utegym vid skidstadion i Storuman, förutsatt att det finansieras 

av externa medel och att det skrivs avtal kring framtida skötsel, nyttjande av 

mark m.m.  

----- 
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KSAU § 114  KS/2021:4 - 501 

 

Hastighetsplan för Storumans kommun 
 

Frågan om hastighetsplan har aktualiserats vid olika tillfällen.  

 

Kommunstyrelsen behandlade 2021-02-02 ett medborgarförslag om fart-

kameror och hastighetsbegränsning längs E12 i Tärnaby och beslutade i 

samband med det att hastighetsplanen ska färdigställas senast den 30 april 

2021 som underlag för beslut om nya justerade hastighetsbegränsningar 

inom tättbebyggda områden.  

 

Stabschefen har härefter fått i uppdrag att bereda ärendet vilket resulterat i 

en utredning innehållande förslag till en översiktlig hastighetsplan för Sto-

rumans kommun.  

 

Eftersom kommunen har rådighet över hastigheter inom tätort är det de fem 

tätorterna inom kommunen som omfattas. Syftet med åtgärderna är att det 

ska bli tryggt och tillgängligt, göra boendemiljöer attraktivare samt bidra till 

goda kommunikationer för oskyddade trafikanter.  

 

Samråd har skett internt inom kommunförvaltningen samt externt med tre 

åkeriföretag i kommunen.  

 

De stora förändringarna som förslaget innebär är att bashastigheten föränd-

ras från 50 km/h till 30 km/h på kommunens gator. Genomfartsled skyltas 

60 km/h och 40 km/h. Det blir tydligt och hastighetsbestämmelserna utgår 

från Trafikverkets Rätt fart i staden med tillhörande principer. 

 

Stabschefen föreslår att kommunstyrelsen antar planen.  

 

Återremiss vid kommunstyrelsens arbetsutskotts behandling  

2021-03-23 § 24 

Arbetsutskottet beslutade återremittera ärendet till stabschefen för externt 

samråd med fler aktörer för att nå en bredare förankring samt för framta-

gande av förslag till ett separat plandokument. 

 

Förnyad beredning av översiktsplaneraren efter återremiss 

Hastighetsplanen ska främja ett välstrukturerat trafiksystem för fordon samt 

gång- och cykeltrafikanter. Hastighetsplanen föreslår nya hastigheter för att 

anpassa trafiksystemet efter orternas förutsättningar med medborgarna i 

centrum. Enligt beslut från Riksdagen får kommunerna och Trafikverket nu 

välja hastighetsgränser från 30 till 120 km/h med intervaller om 10 km/h.  
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KSAU § 114 – forts. 

 

de senaste åren har flera kommuner reviderat sina hastighetsgränser enligt 

det nya systemet. 

 

Tätorterna i Storumans kommun har tätorterna fortfarande generellt en has-

tighetsgräns på 50 km/h. På enstaka platser har 30km/h införts på grund av 

att gatan ligger vid en skola/förskola. Det varierar mellan platserna om has-

tighetsgränsen är tidsbegränsad eller inte. På många ställen inom tätorterna 

är 50km/h en alldeles för hög hastighet, då den skapar risk för olyckor, all-

varliga skador samt försämrar den upplevda otryggheten. Trafiksystemet är 

ett sammanhängande system om välfungerande bidrar det till att göra boen-

demiljöer attraktivare. 

 

Storumans kommun saknar idag en trafikstrategi för kommunen och är i 

behov av en sådan för att ha ett generellt stöd i framtagandet av nya trafik-

föreskrifter. En Hastighetsplan underlättar även vid planering och exploate-

ring. Storumans kommun har deltagit med andra kommuner längs E12 att ta 

fram en trafikstrategi för E12 (Trafikstrategi för E12-regionen, 2018-2040) 

och Hastighetsplanen är ett steg mot att införliva delar av strategin. Samråd 

har förts med Trafikverket, polismyndigheten, ett antal föreningar och re-

presentanter för yrkesmässiga förare samt miljö- och samhällsbyggnadsför-

valtningen som är trafiknämnd. 

 

Återremiss vid kommunstyrelsens behandling 2022-11-08 § 146 

Vid kommunstyrelsens behandling beslutades att återremittera ärendet för 

ytterligare utredning enligt följande:  

 

o om 60 km kan gälla från korsningen E12 och E45 till föreslagna 40 km 

vid idrottsplatsen Storhälla i Storuman, 

o om 50 km kan gälla istället för 60 km på länsväg 987 ända ned till kors-

ningen länsväg 987 och E12, 

o om antalet hastighetsgränser efter E12 i Tärnaby kan minskas.  

 

Förnyad beredning efter kommunstyrelsens beslut om återremiss  

Sedan ärendet återremitterats har förslaget till hastighetsplan uppdateras en-

ligt följande.  

 

Hastigheten 40 km/h gäller nu för en längre sträcka längs E12 intill idrotts-

platsen Storhälla i Storuman. En kortare sträcka med hastighetsgräns 60 

km/h finns kvar för att inte medge en förändring i hastighetsgräns som 

överstiger 20 km/h in mot Storuman. Storumans kommun har inte rådighet 

att sätta ny hastighetsgräns vid korsningen E12 och E45, korsningen ligger  
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KSAU § 114 – forts.  

 

utanför tätbebyggt område (TBO). Tätbebyggt område representeras av ett 

grönt område för respektive tätort i hastighetsplanen. 

 

Längs länsväg 987 är hastighetsgränsen satt till 50 km/h mot korsningen 

E12. Antalet hastighetsgränser utefter E12 i Tärnaby har blivit färre.  

Utöver avvikande sträckor gäller hastighetsgräns 40 km/h från tullen till 

Skytteanska skolan och därifrån 60 km/h fram till bron över Tärnaån. I 

Hemavan har två nya matarvägar utpekats längs Kungsvägen och övre 

Branten där en ny hastighetsgräns satts till 40km/h i enlighet med riktlinjer-

na i hastighetsplanen. I Stensele har hastighetsgränsen 60km/h längs Gamla 

Vilhelminavägen förlängts till att börja gälla innan korsningen mot Luspens 

Ryttarförening.  

 

Beredande organs förslag 

Stabschef Jimmy Lindbergs tjänsteutlåtande 2021-03-06. 

Översiktsplanerare Alexander Sahlströms tjänsteutlåtanden  

2022-10-13 och 2022-11-28. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2022-10-25 § 103. 

Kommunstyrelsens protokoll 2022-11-08 § 146. 

 

Vid sammanträdet görs följande ändringar i förslaget till hastighetsplan:  

 

o Länsväg 987, sträckan mellan E12 och korsningen Ringvägen – 

sänkning från 50 km/h till 40 km/h.   

o E12 Tärnaby, sträckan mellan Skytteanska skolan och korsningen 

Prästgårdsvägen – sänkning från 60 km/h till 40 km/h. 

o Textändringar i planen för att förtydliga att fysiska åtgärder inte är 

ett huvudsakligt fokus i hastighetsplanen till skillnad från förslag på 

nya hastighetsgränser.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att upprättat förslag till hastighetsplan för Storumans kommun antas att 

gälla från och med 2023-04-01. 

----- 
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KSAU § 115  KS/2022:683 - 041 

 

Kommunstyrelsens detaljbudget 2023 
 

Kommunstyrelseförvaltningen har tagit fram förslag till detaljbudget för 

kommunstyrelsens verksamhet 2023. Förslaget till detaljbudget inryms 

inom av kommunfullmäktige beslutad budgetram. 

 

Kommunstyrelsens budgetram uppgår till 98 993 000 kronor 2023 och har 

minskats med 45 000 kronor jämfört med 2022. Tillkommande medel i 

kommunstyrelsens budgetram är en generell uppräkning med 928 000 kro-

nor samt en särskild kompensation för kostnadsökningar med 2 724 000 

kronor. Den särskilda kompensationen fördelas med 858 000 kronor till tra-

fiken, 1 136 000 kronor till kostenheten och 730 000 kronor till räddnings-

tjänsten. Avgående medel i kommunstyrelsens budgetram är att kommun-

gemensamma omstruktureringsmedel har minskats med 3 697 000 kronor. 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2022-11-23.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att kommunstyrelsens detaljbudget för 2023 fastställs. 

----- 
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KSAU § 116  KS/2022:786 - 040 

 

Kommunstyrelsens taxor och avgifter 2023 
 

Förslag till taxor och avgifter 2023 inom kommunstyrelsens verksamhets-

områden har upprättats.  

 

Justeringar jämfört med 2022 års taxa består främst av förtydliganden samt 

uppräkning av kostnader för att ligga jämförbart med marknadspriser.  

 

Beredande organs förslag 

Teknisk chef Anton Stenvalls tjänsteutlåtande 2022-11-22. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att upprättat förslag till taxor och avgifter 2023 för kommunstyrelsen antas 

att gälla från och med 2023-01-01. 

----- 
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KSAU § 117  KS/2022:745 - 041 

 

Budget 2023 för Kommunalförbundet Partnerskap Inland -

Akademi Norr 
 

Kommunalförbundets budgetprocess skall tidsmässigt anpassas till med-

lemskommunernas. Direktionen skall samråda om förslaget till budget sen-

ast den 15:e september varje år. Direktionen ska fastställa budgeten under 

oktober månad. 

 

Vid direktionsmötet 2022-06-21 lämnades ett förslag om att ytterligare ut-

öka budgeten för 2023. Utifrån kommunernas syn på vad kommunalför-

bundet ska tillhandahålla bedömde direktionen att en betydande ökning av 

budgeten borde göras. Vid direktionsmötet 2022-10-13 beslutade direktion-

en att godkänna förslaget om en utökad budget från 2022 års nivå 1 999 400 

kronor till 2 432 000 kronor år 2023. 

 

Kommunalförbundet har till den slutliga behandlingen av budgeten i direkt-

ionen gett medlemskommunerna möjligheter att yttra sig angående den fö-

reslagna budgeten. 

 

Bedömning 

Utökning av budgeten innebär att Storumans kommuns medlemsavgift till 

Kommunalförbundet partnerskap Inland-Akademi Norr ökar från 2022 års 

nivå 163 000 kronor till 199 400 kronor år 2023. 

 

Ökningen av medlemsavgiften med 36 400 kronor bedöms inrymmas i 

kommunstyrelsens budgetram 2023. 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2022-11-16. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att förslaget till budget 2023 för kommunalförbundet Partnerskap Inland – 

Akademi Norr godkänns. 

----- 
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KSAU § 118  KS/2022:700 - 041 

 

Investeringsprojekt 2023 inom kommunstyrelsens investe-

ringsram 
 

Behov finns att avsätta medel och lämna igångsättningstillstånd till nedan-

stående investeringsprojekt, både skattefinansierade och avgiftsfinansi-

erade. 

 

Föreslagna investeringar ryms inom det beslutade investeringsutrymme som 

finns för 2023. Nedan redovisas även delegationsbeslut som kommer att tas 

för 2023. 

 

Information om investeringsprojekt som beslutas på delegation  

Följande investeringsprojekt upp till 500 000 kronor beslutas på delegation 

av koncernchefen enligt fastställd beslutsordning för investeringsprojekt.  

 
Verksamhet Finansiering Projektnamn/ 

Kort beskrivning 

Budget (kr) 

Fastigheter Skattefinansierad 

Bollhall (Luspen 1:140), 

byte till LED-belysning i 

omklädning och korridor         50 000 

Fastigheter Skattefinansierad 

Parkskolan (Fiskaren 3), 

byte av äldre del av be-

lysning till LED-

belysning         50 000  

Gator och 

vägar 

Skattefinansierad Dikning/grusning  

Tornvägen ca 400 m 

70 000 

Fastigheter Skattefinansierad 

Vikbacka (Granås 1:14), 

byte äldre del av belys-

ning  till LED-belysning         75 000  

Fastigheter Skattefinansierad 

Sibyllagården (Fjärdings-

mannen 6), byte äldre del 

av belysning till LED-

belysning         80 000  

Fastigheter Skattefinansierad 

Luspengymnasiet (Skolan 

1), byte av äldre del av 

belysning inne/ute till 

LED-belysning         90 000  

Fastigheter Skattefinansierad 

Dagcenter (Björken 6), 

byte äldre del av belys-

ning till LED-belysning       110 000  
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KSAU § 118 – forts.  

 
Verksamhet Finansiering Projektnamn/ 

Kort beskrivning 

Budget (kr) 

Fastigheter Skattefinansierad 

Stensele skola (Fjärdings-

mannen 6), byte äldre del 

av belysning till LED-

belysning       120 000  

Fastigheter Skattefinansierad 

Granhöjdens sjukhem 

(Laxvik 1:55), byte äldre 

del av belysning till 

LED-belysning       125 000  

Gator och 

vägar/fritidsan

läggningar 

Skattefinansierad Toalett vid Storhälla-

parkeringen (för lastbils-

chaufförer) 

150 000 

Fastigheter Skattefinansierad 

Kommunhuset (Rådhuset 

1), Byte av 7 st fönster 

vid matsal       150 000  

Fastigheter Skattefinansierad 

Stensele skola (Fjärdings-

mannen 6), byte av föns-

ter, ca 10 st       150 000  

Fastigheter Skattefinansierad 

Slussfors skola (Slussfors 

1:31), byte äldre del av 

belysning till LED-

belysning       150 000  

Fastigheter Skattefinansierad 

Granhöjdens sjukhem 

(Laxvik 1:55), byte av 

fönster. Ca 11st       160 000  

Fastigheter Skattefinansierad 

Ishall (Luspen 1:140), 

byte av 2 st ytterdörrspar-

tier med automatik       170 000  

Fastigheter Skattefinansierad 

Dagcenter (Björken 6), 

inre ytskikt, golv och 

vägg.       170 000  

Fastigheter Skattefinansierad 

Parkskolan (Fiskaren 3), 

målning del av fasad       190 000  

Fastigheter Skattefinansierad 

Förskolan Granen 

(Laxvik 1:169), asfalte-

ring av innergård       200 000  

Investering 

VA 

Taxefinansierad Vinkelväxel Stensele 

avloppsreningsverk 

200 000  

belysning Skattefinansierad Kabelbrott vägbelysning 250 000  

Investering 

belysning 

Skattefinansierad Samförläggning med 

Vattenfall 

250 000  



STORUMANS KOMMUN PROTOKOLL 15 (33)  

   

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-12-06   

 

_________________________________________________________________________________________________________________  

Justering (sign)  Expediering  

 

 

KSAU § 118 – forts.  

 
Verksamhet Finansiering Projektnamn/ 

Kort beskrivning 

Budget (kr) 

Investering 

Renhållning 

Taxefinansierad Nya containrar för hus-

hållsavfall 

250 000  

Park Skattefinansierad Upprustning torget  

Tärnaby 

300 000  

Fastigheter 

Skattefinansierad 

Relining avloppsledning-

ar, Tranan kök       300 000 

Fastigheter 

Skattefinansierad 

Folkets hus (Laxnäs 

1:21), nytt innertak biosa-

long       300 000  

Investering 

VA 

Taxefinansierad Förstudie nytt reningssteg 

vattenverk Tärnaby 

300 000 

Investering 

Bredband 

Taxefinansierad Projektering lagstadgande 

säkerhetsåtgärder 

300 000 

Fastigheter Skattefinansierad 

Sjukstugan (Rådhuset 4), 

Inre ytskikt f.d. hem-

tjänstlokal, kontor       350 000  

Fastigheter 

Skattefinansierad 

Återställning sportgolv, 

Röbrohallen       350 000  

Fastigheter Skattefinasnsierad Skärmtak över barn-

vagnsplats  

350 000 

Park/fritidsanl

äggningar 

Skattefinansierad Elbil till "arbetsledare 

fritidsanläggningar"  

370 000 

Fastigheter Skattefinansierad 

Slussfors skola (Slussfors 

1:31), målning av fasad       380 000  

Skoterleder Skattefinansierad Nya skotrar för att sladda 

skoterleder och övriga 

skoterburna arbetsuppgif-

ter  

400 000 

Belysning Skattefinansierad Byte till LED-armaturer 400 000 

Fastigheter 

Skattefinansierad 

Hemkunskapskök,  

Skytteanska skolan, ny 

köksinredning, belysning,  

ytskikt       400 000  

Belysning Skattefinansierad Etablering av vägbelys-

ning till 5 fastboende 

450 000 

Investering 

VA 

Taxefinansierad Projektering nytt vatten-

verk Pauträsk 

500 000 

Reinvestering 

Bredband 

Taxefinansierad Ombyggnation ny fiber-

kabel Storuman -  

Långsjöby/Skarvsjöby 

500 000 
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KSAU § 118 – forts.  

 

Beredande organs förslag 

Teknisk chef Anton Stenvalls tjänsteutlåtande 2022-11-17.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att kommunstyrelsen beslutar avsätta medel och meddela igångsättningstill-

stånd för följande projekt för 2023 inom kommunstyrelsens investerings-

ram: 

 
Verksamhet/ 

Fastighet 

Finansiering Projektnamn/ 

kort beskrivning 

Budget (kr) 

Fastigheter 

Skattefinansierad 

Hemkunskapskök Vallnä-

skolan Hus 2 (G:a Central-

skolan), ny köksinredning, 

bel, ytskikt       600 000  

Investering 

VA 

Taxefinansierad Projektering Vallnäsvägen, 

Granvägen-Ljungvägen  

800 000 

Park  Skattefinansierad Projektering torget  

Storuman 

820 000 

Reinvestering 

Bredband 

Taxefinansierad Ombyggnation ny fiberka-

bel Storuman – Stensele 

850 000 

Fastigheter Skattefinansierad 

Röbrohallen (Ormen 14), 

byte ventilationsaggregat  900 000  

Investering 

VA 

Taxefinansierad ELM-tank Hemavans vat-

tenverk 

900 000 

Fastigheter Skattefinansierad 

Sibyllagården (Fjärdings-

mannen 6), byte av brand-

larmsdeckare och larm-

skåp.    1 000 000  

Reinvestering 

VA 

Taxefinansierad Renovering filter Tärnaby 

vattenverk 

1 000 000 

Investering Taxefinansierad Utloppsledning renings-

verk Barsele 

1 200 000 

Investering Taxefinansierad Projektering ny högreser-

voar Hemavan 

1 200 000 

Fastigheter Skattefinansierad 

Sibyllagården (Fjärdings-

mannen 6), byte ventila-

tionsaggregat 2 st    1 250 000  

Investering Taxefinansierad 

Utloppsledning Stensele 

bräddledning 1 500 000 

Fastigheter Skattefinansierad  

Sjukstugan (Rådhuset 4), 

Byte av fönster    1 500 000  
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KSAU § 118 – forts.  

 
Verksamhet/ 

Fastighet 

Finansiering Projektnamn/ 

kort beskrivning 

Budget (kr) 

Investering 

VA 

Taxefinansierad Reservkraft till Hemavans 

vattenverk 

2 000 000 

Investering 

VA 

Taxefinansierad Utbyte markbädd  

Långsjöby 

2 560 000 

Tekniska  

elljusspår 

Skattefinansierad Pistmaskin Storuman 2 800 000 

 

Protokollsanteckning 

Hans-Peter Carlson (L) vill få följande antecknat till protokollet:  

 

”En av våra främsta uppgifter som folkvalda politiker är att se till att våra 

skattemedel används på bästa sätt. Att låta underhåll på fastigheter, och 

som i det aktuella fallet fönster, bli eftersatt och sedan byta ut goda materi-

al med nya, ur hållbarhetssynpunkt sämre, material som PVC eller alumi-

nium är inte bara en dålig idé ekonomiskt, det är också miljömässigt ohåll-

bart. 

 

Våra fastigheter måste skötas på ett underhållsbart sätt. Tyvärr ser vi inga 

exempel på att man tar tillvara det som är bra och bygger vidare på det. I 

det aktuella exemplet med fönster finns fullgoda alternativ till utbyte – iso-

lerrutor som monteras på insidan är ett. Flera olika tillverkare och flera 

olika metoder finns. Dessa alternativ är alltså inte ens undersökta. I mina 

ögon är det inte fullgott.” 

----- 

 

 

 

 

 

 

 



STORUMANS KOMMUN PROTOKOLL 18 (33)  

   

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-12-06   

 

_________________________________________________________________________________________________________________  

Justering (sign)  Expediering  

 

 

KSAU § 119  KS/2022:122 - 253 

 

Markanvisningsavtal - del av Björkfors 1:5 (Hemavans  

Högfjällshotell AB) 
 

Kommunstyrelsen har 2022-05-30 § 90 beslutat godkänna förslag till mar-

kanvisningsavtal som upprättats mellan Hemavans Högfjällshotell AB och 

Storumans kommun. Tanken från början var att dela markområdet mellan 

två bolag, Hemavans Högfjällshotell AB och Hemavan Högfjällshyllan AB. 

Dock blev det inte så utan ett avtal mellan Hemavans Högfjällshotell AB 

och kommunen tecknades. Tanken var då att bolagen genom ett samarbets-

avtal parterna emellan, skulle utveckla markområdet tillsammans. Kommu-

nen vill nu rätta till detta och teckna ett separat avtal med respektive bolag. 

 

Det nya förslaget innebär att Hemavans Högfjällshotell AB, under en tid av 

två år från och med 2022-12-20, har ensamrätt att förhandla med Storumans 

kommun avseende exploatering och markförvärv om ca 4712 m2 av  

Björkfors 1:5. 

 

Hemavans Högfjällshotell AB inkom under 2021 med förfrågan om mar-

kanvisning för att få möjlighet att arbeta fram en ny detaljplan. Den nya de-

taljplanen förväntas leda till en utveckling av verksamheten runt Högfjälls-

hotellet. Det är Hemavans Högfjällshotell AB som har tecknat plankost-

nadsavtal med Kommunen. 

 

I föreslaget avtal framgår att ”Bolaget, Hemavan Högfjällshyllan AB och 

Kommunen ska tillsammans verka för att markområdet planläggs för ny be-

byggelse”. 

 

Enligt kommunstyrelsens beslut 2022-04-12 § 90 är det idag möjligt att an-

visa marken förutsatt att marken värderas av oberoende part inför försälj-

ning och att fastigheterna längs Ekenstams väg säkras tillfart. Dessa punkter 

är med i föreslaget markanvisningsavtal.  

 

Beredande organs förslag  

Mark- och exploateringsingenjör Tim Sehlströms tjänsteutlåtande  

2022-11-15. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att kommunstyrelsens beslut 2022-05-30 § 59 att godkänna tidigare upprät-

tat markanvisningsavtal upphävs 
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KSAU § 119 – forts. 

 

att upprättat förslag till nytt markanvisningsavtal godkänns.  

----- 
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KSAU § 120  KS/2022:122 - 253 

 

Markanvisningsavtal - del av Björkfors 1:5 (Hemavan  

Högfjällshyllan AB) 
 

Kommunstyrelsen har 2022-05-30 90 beslutat godkänna förslag till mar-

kanvisningsavtal mellan Hemavans Högfjällshotell AB och Storumans 

kommun. Tanken från början var att dela markområdet mellan två bolag, 

Hemavans Högfjällshotell AB och Hemavan Högfjällshyllan AB. Dock 

blev det inte så utan ett avtal mellan Hemavans Högfjällshotell AB och 

kommunen tecknades. Tanken var då att bolagen genom ett samarbets-avtal 

parterna emellan, skulle utveckla markområdet tillsammans. Kommunen 

vill nu rätta till detta och teckna ett separat avtal med respektive bolag. 

 

Förslaget till avtal innebär att Hemavan Högfjällshyllan AB, under en tid av 

två år från och med 2022-12-20, har ensamrätt att förhandla med Storumans 

kommun avseende exploatering och markförvärv om ca 4923 m2 av  

Björkfors 1:5.  

 

Hemavans Högfjällshotell AB inkom under 2021 med förfrågan om mar-

kanvisning för att få möjlighet att arbeta fram en ny detaljplan. Den nya de-

taljplanen förväntas leda till en utveckling av verksamheten runt Högfjälls-

hotellet.  

 

Det är Hemavans Högfjällshotell AB som har tecknat plankostnadsavtal 

med kommunen.  

 

I föreslaget avtal framgår att ”Bolaget, Hemavans Högfjällshotell AB och 

Kommunen ska tillsammans verka för att markområdet planläggs för ny be-

byggelse”. 

  

Enligt kommunstyrelsens beslut 2022-04-12 § 59 är det idag möjligt att an-

visa marken förutsatt att marken värderas av oberoende part inför försälj-

ning och att fastigheterna längs Ekenstams väg säkras tillfart. Dessa punkter 

är med i förslaget till markanvisningsavtal.  

 

Beredande organs förslag 

Mark- och exploateringsingenjör Tim Sehlströms tjänsteutlåtande  

2022-11-15.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

  

att upprättat förslag till markanvisningsavtal godkänns.  

----- 
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KSAU § 121  KS/2022:739 - 251 

 

Exploateringsavtal - Björkfors 1:18 
 

Förslag till exploateringsavtal har upprättats avseende del av fastigheten 

Björkfors 1:18 i Hemavan.  

 

Syftet med exploateringsavtalet är ett effektivt och ändamålsenligt genom-

förande av detaljplanen för fastigheten Björkfors 1:18. Planens syfte är att 

möjliggöra byggnation för enbostadshus. Nuvarande ägare av fastigheten 

Björkfors 1:18 och exploatören har genom förlikningsavtal i svensk dom-

stol fått rätt till varsitt markområde på fastigheten.  

 

Exploateringsavtalet i sin helhet finns sammanfattat i mark- och exploate-

ringsingenjörens tjänsteutlåtande.  

 

Vid sammanträdet görs komplettering i avtalet under § 3.3 Avfallshante-

ring.  

 

Beredande organs förslag 

Mark- och exploateringsingenjör Tim Sehlströms tjänsteutlåtande  

2022-11-24. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att förslaget till exploateringsavtal godkänns. 

----- 
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KSAU § 122  KS/2022:769 - 009 

 

Plan för internkontroll inom kommunstyrelsens verksam-

hetsområden 2023 
 

Enligt reglementet för internkontroll ska nämnderna och styrelsen varje år 

upprätta en särskild plan för den interna kontrollen.  

 

Förslag till internkontrollplan för 2023 har upprättats. Planen bygger på en 

riskanalys. Med risk menas händelser och aktiviteter som kan leda till för-

lust eller skada för verksamheten, ekonomiska värden eller förtroende. Vär-

deringen har skett i två steg. Först har riskerna identifierats och sedan har 

sannolikheten bedömts för de konsekvenser som uppstår om risken inträf-

far. 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2022-11-25. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att upprättat förslag till plan för internkontroll inom kommunstyrelsens 

verksamhetsområde 2023 antas. 

----- 
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KSAU § 123  KS/2022:818 - 000 

 

Utbildning för förtroendevalda 2023 
 

I och med en ny mandatperiod ska utbildning av förtroendevalda genom-

föras.  

 

Följande utbildningsupplägg föreslås:  

 

Basdag 17 januari 2023 i Storuman (Folkets Hus) 

Utbildning för samtliga förtroendevalda med grundläggande utbildning om 

bland annat:  

 

o Hur fungerar en kommun? 

o Vad är min roll och uppgift som politiker? 

o Kommunens ekonomi och organisation 

o Viktiga lagar och principer 

o Kommunala styrdokument, planer och reglementen 

o Digital hantering (kallelseförfarande, sammanträdeshandlingar, sam-

manträden på distans, e-post m.m.) 

 

Utbildning på nämnds nivå (under januari/februari 2023) 

Utbildning genomförs i anslutning till ordinarie i sammanträden eller tema-

dag om:  

 

o Nämndens ansvarsområden och uppgifter 

o Verksamhetsplanering 

o Offentlighet och sekretess 

o Informationssäkerhet 

 

Extern utbildning 

Utbildning för nyvalda med extern föreläsare som genomförs av Lycksele 

kommun den 23 mars 2023 i Lycksele.  

 

Beredande organs förslag 

Kommunsekreterare Maria Mickelssons tjänsteutlåtande 2022-11-28. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att utbildning för förtroendevalda i kommunstyrelsen och kommunfullmäk-

tige genomförs enligt förslag 
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KSAU § 123 – forts.  

 

att målgruppen för basdagen den 17 januari 2023 är både nyvalda och om-

valda ledamöter och ersättare 

 

att målgruppen för den externa utbildningen den 23 mars 2023 är nyvalda 

ledamöter och ersättare 

 

att övriga nämnder uppmanas att delta i utbildningarna.  

----- 
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KSAU § 124  KS/2020:976 - 001 

 

Konsekvensanalys - flytt av kommunens stadsnäts tjänste-

verksamhet 
 

Kommunfullmäktige beslutade 2021-09-14 i ärendet översyn av politisk or-

ganisation inför mandatperioden 2023–2026 att en utredning med en konse-

kvensanalys ska genomföras om det är möjligt att överföra den del av 

kommunens stadsnät (SumNet) benämnt kommunikationsnivå med till-

hörande tjänster till det kommunala bolaget Industri- och logistikcentrum i 

Storuman AB.  

 

Företaget Vinnergi AB har upprättat en konsekvensanalys av föreslagen 

flytt av kapacitetsnätet för Storumans kommuns räkning. Vinnergi AB:s re-

kommendation är att inte flytta kapacitetsnätets verksamhet enligt förslaget. 

Utredarna rekommenderar i stället kommunen att upprätta en uppdaterad 

kommunal bredbandsstrategi för perioden fram till 2025. I rekommendat-

ionen finns ett förslag om en löpande, oberoende och transparenta revision-

er av stadsnätsverksamheten fram till 2025. Revisionerna ska genomföras i 

syfte att säkerhetsställa icke diskriminerande konkurrensvillkor gentemot 

privata aktörer. Revisionerna ska undersöka stadsnätets efterlevnad gente-

mot såväl ekonomiska principer för särredovisning som arbetsrutiner. 

 

Bedömning   

I Storumanmodellen bedrivs stadsnätsverksamheten på svartfibernivå med 

två olika operatörsavtal. Kunder med det som benämns avtal 1 utgörs av 

köpare som i sin tur är verksamma på kommunikationsnivån i värdekedjan 

och som i huvudsak säljer förbindelser till tjänsteleverantörer. Avtalets pris-

sättning baseras på en kr/kund-modell.  Kunder med det som benämns avtal 

2 utgörs av köpare som i huvudsak inte kommersiellt förädlar den förhyrda 

infrastrukturen utan primärt använder den för eget syfte. Avtalets prissätt-

ning är avståndsbaserat och prissatt i kr/meter. 

 

Eftersom det är kunder med avtal 1 som i huvudsak berörs i konsekvensa-

nalysen så bedöms det lämpligt att kunder med avtal 1 ges möjligheter att 

lämna yttrande över upprättad konsekvensanalys.   

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2022-10-04 § 93 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade att 2022-10-04 att ge kunder i 

Storuman modellen, så kallade avtal 1-kunder, möjligheten att inkomma 

med yttrande över upprättad konsekvensanalys.  
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KSAU § 124 – forts.  

 

IT4U Sweden AB, som är den enda avtal 1-kunden, har inkommit med ytt-

rande där man anser kommunen ska skilja organisatoriskt på kommunikat-

ionsnät och svartfibernät. Som skäl anser man att kommunens kapacitetsnät 

ges orättvisa och diskriminerande fördelar, både ekonomiskt och organisa-

toriskt genom synergieffekter att driva kapacitetsnätet tillsammans med 

svartfibernätet. 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtanden 2022-09-20 och 2022-11-25. 

 

Arbetsutskottet beslutar 

 

att överlämna upprättad konsekvensanalys och yttrande från IT4U Sweden 

AB över densamma till parlamentariska kommittén som får i uppdrag att 

lämna förslag till beslut i ärendet till kommunstyrelsens sammanträde 2022-

12-20. 

----- 
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KSAU § 125  KS/2022:757 - 060 

 

Ansökan om medfinansiering - insatsprojekt för uppstart av 

föreningsstödsverksamhet 
 

Fritids-, kultur- och utbildningsförvaltningen har 2022-11-03 inkommit 

med en ansökan om medfinansiering till ett insatsprojekt för uppstart av 

föreningsstödsverksamhet. Ansökan omfattar 390 330 kr/år i tre år. 

 

Bakgrund 

Kommunstyrelsen beslutade 2022-04-12 § 56: 

 

att utveckla samarbetet och samverkan mellan förvaltningarna för att få till-

stånd en mer effektiv och transparent hantering av bidrag till föreningar, 

 

att vid upprättande av förslag till reglemente för styrelsen och nämnderna 

som kommunfullmäktige ska anta inför mandatperioden 2023–2026, ge fri-

tids-, kultur- och utbildningsnämnden ett tydligare politiskt ansvar för frå-

gor kopplade till förenings- samt fritids- och kulturverksamhet, 

 

att kommunens totala arbete med föreningar ska redovisas årligen av fri-

tids-, kultur- och utbildningsnämnden i sin årliga verksamhetsberättelse, 

och  

 

att tillsätta en tjänst som föreningsansvarig under en tidsbegränsad period 

inom fritids-, kultur- och utbildningsförvaltningen under förutsättning att 

finansiering kan ordnas. 

 

Projektbeskrivning 

Projektet syftar till att utveckla kommunens stödverksamhet till föreningar. 

Projektet omfattar en tjänst på 50 % under tre års tid och drivs av fritids-, 

kultur- och utbildningsförvaltningen. 

 

När projektet är genomfört ska föreningsfrågor vara väl inarbetade i kom-

munens befintliga organisation så att arbetsuppgifterna kan gå över till or-

dinarie verksamheter. Föreningarna i kommunen ska ha god kännedom om 

var de kan hitta information, vem som ska kontaktas i olika frågor och vad 

som förväntas av föreningen själv i samarbetet med kommunen. 

 

Huvudsakliga arbetsuppgifter inom projektet är att: 

 

o Uppdatera och lägga in föreningsregistret i det nya webbaserade lokal-

bokningssystemet för föreningar, E-srv.  
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KSAU § 125 – forts.  

 

o Uppsökande verksamhet för att stötta föreningarna med att sätta sig in i 

de nya systemen och bli ”självgående” i ansökningar och administration 

i registret. 

o Kartlägga vilka olika bidrag som föreningar kan söka och sedan lägga in 

dem i E-srv så att föreningarna kan söka bidragen genom registret.  

o Kartlägga och tydliggöra befintliga tjänstepersoners roller i föreningsar-

betet. 

o Se över och uppdatera informationen på kommunens hemsida som är 

riktad till föreningar. 

o Se över den befintliga bidragsfördelningen och lämna förslag till chef 

angående eventuella förslag på förändringar. Chefen tar detta vidare i 

nämnden. 

o Skriva årsberättelse kring arbetet med föreningsverksamhet och över-

lämna det till chefen för införande i kommunens verksamhetsberät-

telse/årsberättelse. En mall bör utarbetas för årsberättelsens utformning. 

o Se över de avtal och överenskommelser som finns mellan kommunen 

och föreningar och se att de är jämförbara och tydliga (och att de finns) 

o Skapa en arbetsgrupp av tjänstepersoner inom kommunen som jobbar 

med föreningsfrågor samt skapa rutiner för vad den gruppen ska arbeta 

med. Följande tjänster/funktioner ska minst ingå i gruppen: 

- Handläggare för driftsbidrag/skötselbidrag 

- Handläggare för aktivitetsstöd 

- Kontaktperson för bygdemedel 

- LONA-samordnare 

- Handläggare för anläggningsbidrag 

- Kommunikatör 

- Ev. inflyttarservice 

 

Projektperiod 

2023-03-01 – 2026-02-28 

 

Projektledare 

50 % tjänst under projektperioden 

 

Styrgrupp 

Fritids-, kultur- och utbildningsnämnden 



STORUMANS KOMMUN PROTOKOLL 29 (33)  

   

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-12-06   

 

_________________________________________________________________________________________________________________  

Justering (sign)  Expediering  

 

 

KSAU § 125 – forts.  

 

Horisontella mål 

o Ungdomsperspektiv, meningsfull fritid 

o Platsattraktivitet 

o Inkluderande samhälle för inflyttare 

o Integrationsperspektiv (både inom idrottsföreningar och andra ideella 

föreningar) 

 

Projektbudget 

Kostnader per år 

 

Lön projektledare (35 500 kr/mån, 50 %, PO 41 %)  300 330 kr 

Kontor, telefon, data (5 000 kr/mån) 60 000 kr 

Träffar, evenemang, omkostnader och resor  30 000 kr 

Totalkostnad per år  390 330 kr 

Totalt för tre år  1 170 990 kr 

 

Bedömning 

Ansökan har behandlats i kommunens beredningsgrupp för projekt samt vid 

koncernledningsgruppens sammanträde 2022-11-21. Koncernledningsgrup-

pen bedömer att ansökan bör beviljas. 

 

Arbetsutskottet beslutar 

 

att bevilja ansökan med 390 330 kr per år i tre år, ur bygdeavgiftsmedel av-

satta för näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av projekt för 

2023, 2024 och 2025. 

----- 
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KSAU § 126  KS/2022:621 - 000 

 

Remiss - Promemorian Säkerheter enligt miljöbalken 
 

Miljödepartementet har i remiss daterad 2022-09-13 gett Storumans  

kommun möjlighet att lämna synpunkter på promemorian Säkerheter enligt 

miljöbalken.  

 

Yttrande ska lämnas senast den 6 december 2022.  

 

Ärendet har remitterats till miljö- och samhällsbyggnadsnämnden som upp-

rättat förslag till yttrande.  

 

Arbetsutskottet beslutar 

 

att lämna yttrande till Miljödepartementet enligt upprättat förslag.  

----- 
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KSAU § 127  KS/2022:665 - 000 

 

Remiss - Västerbottens miljömål 2022-2030 
 

Länsstyrelsen Västerbotten har i remiss daterad 2022-09-26 översänt  

dokumentet Västerbottens miljömål 2022–2030. 

 

Förslag till yttrande har upprättats av miljöinspektör vid samhällsbyggnads-

förvaltningen, kanslienhetens utredare och energi- och klimatrådgivaren.  

 

Yttrandet innebär i korthet att kommunen anser att Västerbottens miljömål 

framförallt ska ses som delmål/etappmål och ska åtföljas av en tydlig åt-

gärdsplan. Åtgärdsplanen måste vara väl förankrad i kommunerna i  

Västerbotten med åtgärder och aktiviteter som har tydliga kopplingar till 

Västerbottens län. 

 

I yttrandet lämnas även förslag på tillägg eller förtydliganden, bland annat 

gällande skoteråkandet i fjällen. 

 

Beredande organs förslag 

Energi- och klimatrådgivare Erika Arklöfs tjänsteutlåtande 2022-11-24. 

 

Arbetsutskottet beslutar 

 

att lämna yttrande till Länsstyrelsen i Västerbotten enligt upprättat förslag. 

----- 
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KSAU § 128  KS/2022:630 - 000 

 

Remiss - rapporten Lokal och regional klimatomställning - 

underlag inför klimatpolitisk handlingsplan 2023 
 

Länsstyrelsen i Uppsala län har i remiss daterad 2022-09-15 översänt re-

miss över rapporten Lokal och regional klimatomställning - underlag inför 

klimatpolitisk handlingsplan 2023. 

 

Förslag till yttrande har upprättats av miljöinspektör vid miljö- och sam-

hällsbyggnadsförvaltningen, kanslienhetens utredare och energi- och  

klimatrådgivaren.  

 

Yttrandet innebär i korthet att kommunen är positivt inställd till de förslag 

som tagits fram i utredningen. Bland annat föreslås ett årligt bidrag under 6 

år till alla kommuner på en miljon kronor som ska användas för att stärka 

och hålla samman det kommunala klimatarbetet och att det tas fram en 

färdplan av kommuner och regionen som är kopplad till medel för genom-

förande. 

 

Beredande organs förslag 

Projektledare Erika Arklöfs tjänsteutlåtande 2022-11-23.  

 

Arbetsutskottet beslutar 

 

att lämna yttrande till Länsstyrelsen i Uppsala län enligt upprättat förslag. 

----- 
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KSAU § 129  KS/2022:629 - 000 

 

Remiss - Förslag som leder till transportsektorns klimat-

omställning (Trafikanalys Rapport 2022:14) 
 

På uppdrag av regeringen har Trafikanalys inför den kommande klimatpoli-

tiska handlingsplanen (2023–2026), tagit fram underlag med analyser och 

förslag som bidrar till transportsektorns klimatomställning.  

 

Enligt regeringens uppdrag remitteras Trafikanalys underlag. Rapporten 

som omfattar förslagen bifogas. Den finns också tillsammans med övrigt 

underlag som tagits fram under uppdraget publicerad på Trafikanalys 

webbplats, www.trafa.se/klimatuppdrag.  

 

Yttrande ska ha kommit in till Miljödepartementet senast den 15 december 

2022. 

 

Ärendet har överlämnats till stabschefen för tjänsteutlåtande och förslag till 

yttrande.  

 

Arbetsutskottet beslutar 

 

att uppdra till presidiet att lämna yttrande till Miljödepartementet. 

----- 

 

 

 

 

http://www.trafa.se/klimatuppdrag

